
 

Referat rådsmøte 22.04.2020 
 
 Rådsmøte Indre Fosen Idrettsråd 

 

Møte nr. 2 2020 

 

Sted: Teams 

 

 Tid: kl. 18.00-19.35 
 

Navn Funksjon Innkalt Møtt  

Håvard Fjeldvær Leder  X X  

Torun Skjervø Bakken Nestleder X X  

Magni iren Rabben Styremedlem X x  

Anders Grande Styremedlem X  - Meldt forfall 

Tore Skånøy Styremedlem X x  

Berit Ramdal Styremedlem X X  

Morten Lillemo Styremedlem X X  

Marthe Småvik Styremedlem X x  

Gerd Asta Bones Styremedlem X x  

Sigbjørn Olderen Styremedlem X -  

Jon Erik Vollan Styremedlem X x  

Arnar Utseth Varamedlem X x  

Mari Thung Varamedlem X - Meldt forfall 

Ingunn Rokseth Sekretær X X  
 

Sak Tekst Ansvar  

Sak 1 Godkjenning av innkalling og agenda 
 

Godkjent.  
 

Håvard  

Sak 2 Siste referat  
Gjennomgang av referat – rådsmøte 1 
Godkjent.  

Håvard 
 
 

 

 

Sak 3 Info fra Indre Fosen kommune 

 
- Generell info 

Kriseledelsen i kommunen møtes daglig og har problemstillinger 
knyttet til Korona på agendaen. Det er utarbeidet en sjekkliste 
for åpning av idrettsanlegg og aktivitet for å sikre at det skjer i 

hht. lover og regler for smittevern. Det er også en måte å ha 
oversikt og kontroll som er ryddig og grei, også i etterkant. Det 

er smittevernlegen som mottar sjekkliste-søknadene og 
behandles løpende. Sjekklisten publiseres på nett og fylles ut 
der. Link og info sendes ut til alle idrettslag og idrettsråd når 

det er på plass.  
 

 
 

 

Ingunn 
Håvard 

 
 
 

 
 

 
 
 

 
 

 
 
 

 



 
- Kommunen kan vurdere å betale drift- og 

aktivitetstilskudd nå – Hva mener IFIR? 
Alternativ 1 – vente til høsten og ta en ny vurdering på kriterier 
som til dels tilpasses korona-situasjonen. 

Alternativ 2 – Fordele etter tilskudd etter tildeling for 2019.  
 

Trenger noen penger nå? En variant at vi bruker fjoråret, men 
50%. Så normal fordeling til høsten. Bedre tid til å vurdere 
faktorer fram til høsten.  

 
Hvis vi fordeler ut fra 2019 tallene kan utbetalingen skje før 

sommeren.  
 
Det har ikke kommet noen henvendelser om det til kommunen 

eller tilbakemelding til rådet at noen har akutte problem med 
likviditet.  

 
Det sendes ut en e-post om forslag til tidlig utbetaling til lagene 
i tilfelle noen har tilbakemeldinger på en slik løsning. Kan føye 

til spørsmål om digitalt årsmøte, om det er aktuelt. Kommunen 
kan utbetale raskt når evt. idrettsrådet bestemmer seg for det.  

 

 

 
 
 

 
 

 
 
 

 
 

 
 
 

 
 

 
Håvard 

Sak 4 Korona 

 
Ivan Leraand deltar i møtet. Leraand har snakket med flere av 
idrettslagene i Indre Fosen. Angående åpning av anlegg og 

aktivitet er det håndtert ulikt rundt omkring, til dels også 
«kaos» med ulike håndteringer. Kommunelegen er «sjef», og 

vær forsiktig er oppfordringen, 
 
Utfordrer IFIR til å gjennomføre digitalt årsmøte. Håvard er 

positiv.   
 

11 lag har rapportert inn medlemstall i Indre Fosen. Fristen er 
30. april. Purringer er sendt ut. Det er viktig at lagene 

rapporterer!   
 
Sjekk NIFs sine hjemmesider. Der er det oppdaterte 

retningslinjer og informasjon, både nasjonalt og regionalt.  
 

 

 
Alle 

 

 

Sak 5 
 

 

Årsmøte 2020 
  

Det blir digitalt årsmøte innen 30. juni.  
 
 

 
Håvard 

 

Sak 6 Kjøregodtgjørelse i forbindelse med rådsmøtene  
 

Kommentar:  
Kanskje dette blir mindre aktuelt nå når vi tar i bruk teams? 

Det er begrenset med penger direkte til rådet, og vi prøver å 
rullere hvor vi har møter.  
 

 
 

 
 

Alle 

 



 
Vi kan ta opp saken igjen senere ved behov. Vi kan også drøfte 

det med Ivan i kretsen, han kan sikkert også sjekke blant de 
andre idrettsrådene om hvordan det praktiseres.  
 

Sak 7 Kulturplan på høring – fristen er 22. april 
 

Hva vi i idrettsrådet tenker om det? Skal vi komme med 
høringsinnspill i dag? 

 
Kommentarer som spilles inn: 

- Til handlingsplanen – bør følges opp med budsjett 

- Lagene har blitt involvert i prosessen underveis og vi 
kjenner det igjen. Godt at alt er samlet på en plass, 

umiddelbart veldig bra. 
- En god plan 
- Verdt å lese! :) 

- Ta inn badmintonanlegg (Rissa, Vanvikan og Leksvik) 
- Ta inn svømmeanlegg i Leksvik 

 

 
Alle 

 
 

 
 
Håvard 

 

 

Sak 8 Eventuelt 

- Har noen tips til søknadsmuligheter for turorientering? 
(Sjekk SMN1) 

- Neste møte: Håvard kommer med forslag.  

 

 

 
 
 

 
 

 

 

 

 


